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bollplaner samt idrottshall i Kälvesta. 

Svar på medborgarförslag, dnr 1.2.4-1050-2018. 

Förvaltningens förslag till beslut 

 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på medborgarförslaget. 

 

2. Stadsdelsnämnden överlämnar medborgarförslaget till 

idrottsnämnden för vidare hantering. 

 

 

   

Denise Melin  Marie Janemar 

stadsdelsdirektör  stabschef 

   

Sammanfattning 

Förvaltningen har mottagit ett medborgarförslag med önskemål som 

gäller Vinsta och Kälvesta befintliga bollplaner samt planerna på att 

uppföra en idrottshall i samband med pågående planförslag för 

nybyggnation av Björnbodaskolan. Skribenten föreslår att den 

befintliga bollplanen i Kälvesta ersätts med en idrottshall istället för 

den nu planerade placeringen av en ny idrottshall vid planområdet 

för Björnbodaskolan. Vidare föreslås att Vinsta bollplan görs om till 

en konstgräsplan istället för nuvarande planer på konstgräs vid 

Kälvesta bollplan. Förslagsställaren anser att genom att ersätta 

Kälvesta bollplan med en idrottshall skulle vistelsevärdena öka i 

närområdet.  

 

Stadsdelsnämnden saknar rådighet att besluta över hur Vinsta och 

Kälvesta bollplaner används. Båda bollplanerna är planlagda för 

idrottsändamål och förvaltas av idrottsförvaltningen. Beträffande 

pågående planarbete avseende uppförande av ny skolbyggnad, 

förskola samt idrottshall inom fastigheten Skogsnävan m.fl. har 

stadsdelsnämnden möjlighet att behandla frågan i samband med 

kommande plansamråd. 
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Sammanfattning av ärendet 

Förvaltningen har mottagit ett medborgarförslag med önskemål som 

gäller Vinsta och Kälvesta befintliga bollplaner samt planerna på att 

uppföra en idrottshall i samband med pågående planförslag för 

nybyggnation av Björnbodaskolan. Skribenten föreslår att den 

befintliga bollplanen i Kälvesta ersätts med en idrottshall istället för 

den nu planerade placeringen av en ny idrottshall vid planområdet 

för Björnbodaskolan. Vidare föreslås att Vinsta bollplan görs om till 

en konstgräsplan istället för nuvarande planer på konstgräs vid 

Kälvesta bollplan. Förslagsställaren anser att genom att ersätta 

Kälvesta bollplan med en idrottshall skulle vistelsevärdena öka i 

närområdet. Det är troligt att en fullskalig idrottshall kommer 

innebära trafikstörningar under kvällar och helger för boende i 

Kälvesta. Förväntade störningar skulle förmodligen inte bli lika 

påtagliga om idrottshallen istället förläggs på platsen för nuvarande 

Kälvesta bollplan. Vidare anser skribenten att en idrottshall för 

skolans behov kan uppföras vid området för Björnbodaskolan. 

Skribenten menar att förslaget skulle innebära att både 

Sörgårdsskolan och Björnbodaskolan skulle få närhet till en 

fullskalig idrottshall.  

Ärendets beredning 

Detta ärende har utarbetats inom avdelningen för strategi och 

internservice.  

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Stadsdelsnämnden saknar rådighet att besluta över hur Vinsta och 

Kälvesta bollplaner används. Båda bollplanerna är planlagda för 

idrottsändamål och förvaltas av idrottsförvaltningen. Efter kontakt 

med idrottsförvaltningen kan förvaltningen informera om att 

anledningen till att Vinsta bollplan för närvarande inte används i 

samma utsträckning som tidigare är att den i samband med 

utbyggnaden av E4 Förbifart Stockholm, planerades bli en tillfällig 

upplagsyta för etableringen av trafikplatsen vid Johannelund, den 

planerade upplagsytan placerades istället på andra sidan 

Bergslagsvägen. Under pågående utbyggnad av Förbifartens 

trafikplatser i Vinsta kommer det inte att vara möjligt att använda 

Vinsta bollplan för några större idrottsevenemang. Först efter att 

berörda trafikplatser är färdigställda kommer det bli möjligt för 

idrottsförvaltningen att eventuellt vidareutveckla bollplanen.  

Beträffande pågående planarbete avseende uppförande av ny 

skolbyggnad, förskola samt idrottshall inom fastigheten Skogsnävan 

m.fl. har stadsdelsnämnden möjlighet att behandla frågan i samband 

med kommande plansamråd.  

Bilaga: Medborgarförslag, dnr 1.2.4-1050-2018. 


